
Protokoll vid ordinarie Föreningsstämma i Klinta samfällighetsförening 2016-07-16, kl
10.00 i konferensrummet på Klintagården.

Närvarande: enligt separat närvarolista

1. Mötets öppnande
Bengt Dahlström förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

2. Val av ordförande för föreningsstämman
Till ordförande för stämman valdes Bengt Dahlström.

3. Val av sekreterare för föreningsstämman
Till sekreterare för stämman valdes Kristina Anderson

4. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare
Till justeringspersoner tillika rösträknare valdes Rune Nilsson och Birgitta Svensson.

5. Styrelsens berättelse för det gångna verksamhetsåret
Bengt föredrog styrelsens verksamhetsberättelse, se bilaga, den delades även ut till samtliga
närvarande. Inga frågor på verksamhetsberättelsen fanns.

6. Revisorernas berättelse för det gångna året
Rune Parkhagen föredrog ekonomin för det gångna året. Christer Bernhardsson redogjorde för
revisorernas berättelse där ansvarsfrihet tillstyrktes.

7. Ansvarsfrihet för styrelsen
Föreningsstämman beviljade ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna verksamhetsåret.

8. Skötsel av vägar, park- och strandområden och badplatsen
Arbetet under året har redogjorts för i verksamhetsberättelsen. Medlemmarna framförde att
området är i mycket god ordning.

9. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna
Inga motioner har inkommit till föreningsstämman.

10. Ersättning till styrelsen och revisorerna
Föreningsstämman beslöt att inget arvode ska utgå till styrelsen eller revisorerna.

11. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd
Föreningsstämman beslutade att avgifterna skulle vara oförändrade.

12. Val av styrelse och suppleant. Årets val
Bengt Dahlström valdes som ordförande, omval på 2 år
Rune Parkhagen valdes som kassör, omval på 2 år
Annie Bernhardsson valdes som ledamot, omval på 2 år
Carl-Axel Fagerström valdes som suppleant omval på 2 år

13. Val av revisor och suppleant
Göran Gustavsson valdes som ordinarie revisor på 2 år
Håkan Einarsson, valdes som revisorssuppleant på 2 år
Kjell Maxson valdes som revisorssuppleant på 1 år



14. Val av valberedning
Som valberedning valdes Johan Made och Mats Eriksson.

15. Diskussion om samfällighetens uppdrag och uppgifter
Ordet lämnades fritt. En medlem efterfrågade styrelsens planer framåt. Bengt informerade om
styrelsens beslut att iordningsställa infarten från Sotehögsvägen till Kåsastigen genom att röja, ta
bort befintlig grind och ersätta med stenstolpar mm.

En medlem önskade information från styrelsen om vilka åtgärder som ska genomföras i området,
för att kunna lämna åsikter. Efter viss diskussion kom stämman fram till att information om
åtgärder i området ska läggas ut på hemsidan. Uppmaning från medlem att ta mer hänsyn till
den biologiska mångfalden vid röjning.

En uppmaning om att vidta åtgärder för att minska erosionen av sandstranden, t ex genom ett
betongrör under bryggan, detta kommer också göra att mängden indrivande tång minskar. Hans
Berggren lovade att vara behjälplig med eventuell skrivelse till berörd myndighet.
En medlem uppmanade styrelsen till underhåll av vägarna löpande avseende vegetationen vid
sidorna som ”äter upp” vägen, underhåll t ex vart tredje år.

Ordförande informerade om ny skrivelse angående hastigheten på väg 136 förbi området, till
Trafikverket. En skrivelse kommer att lämnas tillsammans med fler samfälligheter samt
Lundegårds camping och Evas kroppkakor.

Vad gäller kommunängarna finns inga förändringar i planen. Bonden slår ängarna, numera en
gång per år. Diskussion om övriga två ängar.

Alla uppmanades att lämna in mejladresser till Rune Parkhagen.

16. Presentation av eventuellt nya medlemmar
Håkan och Maria Cöster är nya medlemmar i samfälligheten.

17. Tid och plats för årlig städdag
Årlig städdag bestämdes till Påskafton den 15 april 2017, kl 10.

18. Tid och plats för nästa årsstämma
Nästa årsstämma bestämdes till den 15 juli 2017 kl 10.00, konferensrummet på Klintagården

19. Meddelande av plats där föreningsstämmoprotokollet hålls tillgängligt
Protokollet från föreningsstämman kommer att anslås på anslagstavlan inom två veckor och
läggas ut på hemsidan.

20. Mötets avslutande

Ingemar Berggren framförde ett tack till styrelsen för det gångna året.
Ordförande förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet Justeras

Kristina Anderson Birgitta Svensson Rune Nilsson




